
Nainggolan: Nie chcę mówić o scudetto
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W niedzielnym meczu z Fiorentiną widzieliśmy Radję Nainggolana, którego

chcielibyśmy oglądać zawsze. Pomocnik Giallorossich wrócił też do

reprezentacji Belgii na najbliższe mecze towarzyskie. W wywiadzie dla Sky

Sport mówił między innymi o powrocie do drużyny narodowej.

Roma gra o scudetto...

- Nie chcę mówić o scudetto, idziemy dobrą drogą, musimy pozostać

skoncentrowani na tym, co musimy robić.

Rotacje Di Francesco funkcjonują: to wasza wielka siła?

- Trener sprawia, że wszyscy czują się ważni. Gracze, którzy grają mniej, gdy

wychodzą na boisko dają coś więcej, gdyż wiedzą, że przychodzi okazja. Jesteśmy

zatem przygotowani, gotowi, pokazujemy, że każdy gracz jest gotowy do wniesienia

swojego wkładu do zespołu i w tej chwili to widać.

Jak odnajdujesz się w tym systemie gry?

- Jestem spokojny, gram tam, gdzie ustawi mnie trener, jestem do dyspozycji.

Zrozumiałem, że muszę robić to co wszyscy moi koledzy. Jestem do dyspozycji,

gdzie wystawi mnie na boisko, dam z siebie wszystko dla drużyny, jak robiłem to

zawsze. Jedyna różnica jest taka, że na początku sezonu miałem trochę trudności z

odnalezieniem się na starej pozycji, ale w tym momencie odnalazłem się i czuje się

dobrze.

Jak bardzo jesteś szczęśliwy, że wróciłeś do reprezentacji?

- Jestem szczęśliwy, z pewnością, ale zobaczymy jak pójdzie. To był trudny moment,

mam nadzieję podbić reprezentację i ponownie w niej zostać.
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